



У листі Мінфіну про особливості складання проєктів місцевих бюджетів на 2023 рік докладно розписано про зміст проєкту Держбюджету-2023. Зокрема, прогнозний розмір мінізарплати з 01.01.2023 р. - **6700 грн**, а прожиткового мінімуму для працездатних осіб - **2684 грн**.

Перед ухваленням КМУ проєкту Держбюджету на 2023 рік з'явився лист Мінфіну від 15.08.2022 р. N 05110-14-6/17891 про особливості складання проєктів місцевих бюджетів на 2023 рік. У ньому докладно розписано про зміст майбутнього Держбюджету-2023 рік та окремо розглянуто основні соціальні стандарти 2023 року.

Під час складання видаткової частини проєкту місцевого бюджету на 2023 рік насамперед має бути враховано потребу в коштах на оплату праці працівників бюджетних установ відповідно до умов оплати праці та розміру мінімальної заробітної плати і на проведення розрахунків за електричну й теплову енергію, водопостачання, водовідведення, природний газ і послуги зв'язку, які споживають бюджетні установи.

Соціальні стандарти на 2023 рік:

- прогнозний розмір мінімальної заробітної плати з 01.01.2023 має становити 6700 грн ;

- прогнозний посадовий оклад працівника I тарифного розряду Єдиної тарифної сітки з 01.01.2023 - **2893 гривні**.

Індексація грошових доходів має здійснюватися в межах фонду оплати праці працівників бюджетної сфери на 2023 рік (Закон України від 03.07.91 N 1282-XII "Про індексацію грошових доходів населення");

- **прожитковий мінімум на одну особу в розрахунку на місяць становитиме 2589 грн**, а для таких основних соціальних і демографічних груп населення:

- дітей віком до 6 років - 2272 грн;
- дітей віком від 6 до 18 років - 2833 грн;
- **працездатних осіб - 2684 грн**;
- осіб, які втратили працездатність, - 2093 гривні.

(За матеріалами сайту Дебет – Кредит)